
 

 

 
 
MAANKÄYTTÖ JA ASUMINEN SEKÄ LIIKENNEJÄRJESTELMÄTYÖRYHMÄT 
KOKOUSTIEDOTE 6.3.2019 

 

MAL4-SOPIMUKSEEN VALMISTAUTUMINEN: MAL- SOPIMUSNEUVOTTELUT 14.2., SUUNNITTELU JA 
VAIKUTUSTEN ARVIOINTI  

Järjestyksessään toinen seudun kuntien ja valtion välinen MAL-neuvottelukokous pidettiin 14.2.2019. 
Kokouksessa käytiin läpi seudun suunnitteluprosessi ja sen tilannekatsaus, hyväksyttiin sopimuspohja 
ja päätettiin ryhtyä valmistelemaan ensimmäistä sopimusversiota. Toinen MAL-suunnittelupaja 
pidettiin 20.2. Pajassa työstettiin eteenpäin keskeisiä liikennejärjestelmän kehittämiskohteita sekä 
ideoitiin malleja asuinalueiden ja keskustojen seudulliseen kehittämiseen. Masto ja LJ kävivät 
vilkkaan keskustelun seuraavan suunnitteluversion sisällöistä, vaikutusten arviointiin lähetettävistä 
liikennehankkeista sekä asumisen ja keskustakehittämisen seudullisesta työstämisestä. Vaikutusten 
arviointikokous pidetään 20.3.2019. 
 
MAL3-SOPIMUKSEN SEURANTA VUODEN 2018 OSALTA 
MAL3-sopimuksen seurantakokous pidetään 23.5.2019. Masto ja LJ aloittavat sopimuksen 
toteutuksen raportoinnin seutuyksikköön, joka kokoaa seurantatiedot. Raportin luonnosta käsitellään 
Maston ja LJ:n seuraavassa kokouksessa 3.4. Raportti on määrä hyväksyä kokouksessa 2.5. ja 
kuntajohtajakokouksessa 15.5.2019. 
 
ASUNTOPOLIITTINEN SEMINAARI 2019 
Osana Masto-työryhmän vuoden 2019 toiminnallisia tavoitteita ja MAL4-sopimuksen tueksi pidetään Mastolle 
ja kuntajohtajille asuntopoliittinen seminaari 5.4.2019. Tilaisuuden tavoitteena on kirkastaa ymmärrystä 
seudun vuokra-asuntomarkkinoista sekä vahvistaa kuntien yhteistä toimijuutta vuokra-asumisen edistäjinä.  
 
TONTTIPÄIVÄ 2019 
Seudun perinteinen tonttipäivä järjestetään 4.4.2019. Tonttipäivässä kunnat pääsevät tuomaan esiin parasta 
tonttitarjontaansa seudun monipuoliselle rakentajakunnalle. Väliajalla kunnat voivat esitellä tonttitarjontaansa 
erillisillä esittelypöydillä. Tilaisuudessa puhuu tänä vuonna Osmo Soininvaara.  
 
LIIKENNEJÄRESTELMÄTYÖRYHMÄN AJANKOHTAISET 
Liikennejärjestelmätyöryhmän kokouksessa käytiin läpi seudun ajankohtaisia liikennehankkeita, seuturatikan 
yleissuunnittelua sekä alueellisen junaliikenteen pilottia, ja tutustuttiin infra-työryhmän ajankohtaisiin 
teemoinin. 
 

6.3. kokouksessa olivat paikalla: Mikko Nurminen pj. (Tampere), Mari Seppä (Kangasala), Pirkko Lindström 
(Orivesi), Veli-Pekka Naumanen (Orivesi), Mikko Nieminen (Nokia), Timo Rysä (Ylöjärvi), Taru Hurme 
(Tampere), Auli Heinävä (Tampere), Teija Mäkelä (Lempäälä), Leena Lahtinen (Vesilahti), Hanna Djupsjöbacka 
(Pirkanmaan liitto), Raimo Vähämaa (Business Tampere Oy), Aleksi Jäntti (Tampere), Jyrki Pohjankylä 
(Tampere), Suvi Anttila (YM), Samuli Alppi (ELY-keskus), Jussi Välimäki (TKS), Ari Vandell (Tampere), Erika Helin 
(Livi), Jouni Korhonen (Pirkkala), Timo Neva (Lempäälä), Mika Periviita (Tampere), Pekka Virtaniemi 
(Ylöjärvi)Ruut-Maria Rissanen (Pirkanmaan liitto) sekä Tapani Touru (siht. TKS) ja Kaisu Kuusela (siht. TKS). 
 
Seuraavan kerran työryhmät kokoontuvat 3.4.2019 kello 12:15 - 15:15 Vapriikissa. Tervetuloa!  
Lisätietoja: seutusuunnittelupäällikkö Kaisu Kuusela, p. 040 579 3396, liikennejärjestelmäpäällikkö Tapani 
Touru, p. 040 503 4237 


